



Future International School Uniform Policy

Re: Warning let	ter for wearing Make-up
Student Name:	
Grade:	

All students are required to wear the Future International School uniform. A student shall not dress where the effect thereof is to unreasonably distract the attention of other students or otherwise to cause disruption or interference with the school's operation. The principal or other duly authorized school official shall determine whether any mode of dress, apparel, grooming, or use of emblems, logos, badges, or other symbols results in such interference or disruption as to violate this rule and shall give notice of such interference or disruption, and its cause, to all students by announcement or posting at the school.

Uniform Attire

All students must wear the school and PE uniform. There are no EXCEPTIONS to this policy.

Girls

- Girls' hair must be clean and neatly styled. Hairstyles should be modest and appropriate for a school setting. Extreme styles, including but not limited to unnatural colors (no dye), excessively teased or spiked hair, or patterns shaved into the hair, are not permitted.
- Make-up is not allowed under any circumstances. Students who wear makeup will be sent home.
- Fingernails should be kept at a reasonable length and must be clean and well-maintained.
- No Crocs, slides, or flipflops
- Hoods are not to be worn in school.

Boys

- No ponytails
- Boys' hair must be neatly trimmed and should not extend beyond the top of the collar at the back.
- Hair should not cover the ears and should be kept above the eyebrows.
- Extreme hairstyles, including but not limited to patterns shaved into the hair, unnatural colors, or excessively spiked styles, are not permitted.
- Sideburns must be neat and tapered.
- Boys are expected to maintain a clean and well-groomed appearance at all times.
- No Crocs, slides, or flipflops
- Hoods are not to be worn in school.

Consequences for Violating Uniform Policy

1st Offense: Verbal and written warning **#1** issued by the supervisor and documented in the student's record. The student will be given (1) day to correct the violation.

2nd Offense: Verbal and written warning #2 issued by the supervisor and documented in the student's record.3rd Offense: Written warning #3 and a parent conference with the principal. The supervisor will contact the

parent within 48 hours to schedule a mandatory conference. If the parent does not attend the meeting, the student will remain at home until the conference is held.

4th Offense: The supervisor will issue a written warning **#4**, which will be documented in the student's school record. The supervisor will also assign **2** hours of after-school detention.

5th Offense: The supervisor will issue a written warning **#5**, which will be documented in the student's record. The student will be suspended for three (3) days and cannot return until the violation is corrected.

6th **Offense:** Formal Discipline Incident Report will be documented in the student's record. The student will be referred to the Discipline Committee for further action, including suspension or other disciplinary measures.





سياسة الالتزام بالزي المدرسى - مدرسة المستقبل الدولية

لموضوع: خطاب تحذير بسبب استخدام المكياج	11
مدم الطالب:	4
لصف:	11

يُطلب من جميع الطلاب ارتداء الزي المدرسي الخاص بمدرسة المستقبل الدولية. لا يجوز للطالب ارتداء ملابس تؤدي إلى تشتيت انتباه الطلاب الأخرين بشكل غير معقول، أو التسبب في اضطراب أو تعطيل لسير العمل داخل المدرسة.

يحق لمدير المدرسة أو أي مسؤول مخوّل رسميًا أن يقرر ما إذا كان نمط معين من اللباس، أو الزينة الشخصية، أو استخدام الشعارات، أو الشارات، أو الرموز الأخرى يؤدي إلى مثل هذا الاضطراب أو التعطيل ويعتبر خرفًا لهذه القواعد. وفي هذه الحالة، يتم إخطار جميع الطلاب بذلك إما عبر إعلان رسمى أو من خلال منشور داخل المدرسة.

الزي المدرسى الإجباري

جميع الطلاب ملزمون بارتداء الزي المدرسي والزي الرياضي الخاص بالمدرسة . لا توجد أي استثناءات لهذه السياسة.

للطالبات

- يجب أن يكون شعر الطالبات نظيفًا ومصففًا بطريقة مرتبة. ويجب أن تكون تسريحات الشعر محتشمة ومناسبة للبيئة المدرسية .يُمنع منعًا باتًا قصات الشعر أو الألوان غير الطبيعية (لا يُسمح بصبغ الشعر)، أو النفخ المفرط، أو الشعر المرتفع بشكل مبالغ فيه، أو النقوش المحلوقة في الشعر.
 - لا يُسمح باستخدام مستحضرات التجميل تحت أي ظرف الطالبات اللاتي يظهر عليهن استخدام للمكياج سيتم إعادتهن إلى المنزل.
 - يجب الحفاظ على الأظافر بطول معقول، نظيفة ومعتنى بها.
 - يُمنع ارتداء الكروكس، أو الأحذية المفتوحة، أو النعال.
 - لا يُسمح بارتداء القبعات ذات غطاء الرأس (الهودي) داخل المدرسة.

للطلاب

- يُمنع إطلاق الشعر على شكل ذيل حصان.
- ب يجب أن يكون شعر الطلاب مُهذَّبًا ومقصرًا ولا يتجاوز نهاية الياقة من الخلف.
 - يجب ألا يغطى الشعر الأذنين، ويجب أن يكون فوق الحاجبين.
- يُمنع قصات الشعر المبالغ فيها مثل النقوش المحلوقة، أو الألوان غير الطبيعية، أو الشعر المرتفع بشكل مبالغ فيه.
 - یجب أن تكون السوالف مرتبة ومقلمة.
 - يُتوقع من جميع الطلاب الحفاظ على مظهر نظيف ومرتب طوال الوقت.
 - يُمنع ارتداء الكروكس، أو الأحذية المفتوحة، أو النعال.
 - لا يُسمح بارتداء القبعات ذات غطاء الرأس (الهودي) داخل المدرسة.

العقوبات في حال مخالفة سياسة الزي المدرسي

- المخالفة الأولى: تحذير شفهي وتحريري أول يُصدره المشرف، ويتم توثيقه في ملف الطالب. يُمنح الطالب يومًا واحدًا لتصحيح المخالفة.
 - 2. المخالفة الثانية :تحذير شفهي وتحريري ثانٍ يُصدره المشرف ويتم توثيقه في ملف الطالب.
 - 8. المخالفة الثالثة: تحذير تحريري ثالث، ويتطلب عقد اجتماع ولي أمر مع مدير المدرسة. على المشرف التواصل مع ولي الأمر خلال 48 ساعة لتحديد موعد الاجتماع الإلزامي. في حال عدم حضور ولي الأمر، يبقى الطالب في المنزل حتى يتم عقد الاجتماع.
- 4. المخالفة الرابعة :يصدر المشرف التحذير التحريري الرابع ويُوثق في ملف الطالب. كما يتم تخصيص ساعتين من الاحتجاز بعد الدوام المدرسي.
- 5. المخالفة الخامسة :يصدر المشرف التحذير التحريري الخامس، ويُوثق في سجل الطالب. يتم إيقاف الطالب عن الدراسة لمدة ثلاثة (3) أيام ولا يمكنه العودة حتى يتم تصحيح المخالفة.
 - 6. المخالفة السادسة : يتم توثيق تقرير رسمي عن الحادثة التأديبية في ملف الطالب. ويتم تحويل الطالب إلى لجنة الانضباط لاتخاذ مزيد
 من الإجراءات التأديبية، بما في ذلك الإيقاف أو غيره من العقوبات.